
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 6 / 2023 05. 06. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. et Ing. Viliam Tomčan, Jan Blaha, Josef Baláš, Mgr. Irena Janáková, Věra Obšilová,
Luboš Černohouz, Eva Bulvová, Ivana Živná (Fišerová), Alena Ovečková, Jan Voráč, Jan
Kikal

Hosté: pí. Jana Kvietková, strážník MP p. Dostál

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program schválen

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 1

1.1 Informace ke stavebnímu řízení - fy. Krajiczech

1.2 Odprodej pozemků a vyjádření komise

1.3 Výsadba jehličnanů v okolí D46

1.4 Informace o realizaci výsadby na "trojúhelníku"

1.5 Změna nástupního místa autobusů 411 ve dny prac. klidu

1.6 Seče zelených ploch a zálivka výsadeb

1.7 Realizace dopravního značení

1.8 Program Nedvězských slavností

1.9 Různé

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení zástupců MPO
pan Doistál informoval o nárůstu parkujících viozidel v ulicích Jelemnického a Prašná. Dále podal návrh na
relizaci označení ulice Floriánova.

3 Vystoupení hostů

3.1 Závady při sečích zelených ploch
Paní  Kvietková sdělila komisii připomínku k nekompletním sečím zelených ploch, tyto nebyl realizovány v ulici
Neklanova parc. č. 109/2. Z diskuse dále vyplynuly chybějící seče v ulici Kubisova. Oba nedostatky nahlášeny
komisí na TSMO a již vyřešeny.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu



Nefunkční siréna - Předáno
Seč trávy na dětském hřišti v okolí bývalé školy na Jilemnického 29 - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Odstranění hluchých míst místního rozhlasu a demontáž původního vedení
- V realizaci
Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Závady na veřejném osvětlení - Vyřešené
Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Oprava komunikace Zolova - Před uzavřením
Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Závada vozovky v ulici Rybniční - Před uzavřením
Zápis č. 2/2023 ze dne 06. 02. 2023: Vlajky Ukrajiny - Vyřešené
Zápis č. 4/2023 ze dne 03. 04. 2023: Přesun dopravní značky 12,5t z křižovatky Jilemnického - Peckova před
fotbalové hřiště - Před uzavřením
Zápis č. 4/2023 ze dne 03. 04. 2023: Posouzení možnosti výstavby přechodu na ulici Štúrova - Před uzavřením
Zápis č. 4/2023 ze dne 03. 04. 2023: Budoucnost dopravy u objektů bývalého teletníku - Předáno
Zápis č. 4/2023 ze dne 03. 04. 2023: Instalace značky 6,5t na ulici Prašná u křižovatky z ulice Neklanova - Před
uzavřením

5 Projednávané záležitosti

5.1 Stavební řízení k budoucímu areálu fy. Krajizcech
Předseda komise a pan Černohouz informovali o probíhajícím stavební řízení v areálu dnešního autovrakoviště.
Lze očekávat zvýšenou dopravní zátěž i problémy s parkováním 120 zaměstnanců. Komise navrhuje zřídit
zastávku MHD u budoucího areálu a dále zajistit omezení rychlosti v obci na rychlost 30 km/h a zajistit v obci
úsekové měření nebo řešit zbržďovací prvek

5.2 Odprodej pozemků firmě Krajiczech
V souvislostí s žádostí o vyjádření KMČ č. 9  Nedvězí ve věci odprodeje městských pozemků p.č. 386/5 a 386/6
v kat. území Nedvězí u Olomouce sdělujeme následující. Komise na svém pravidelném zasedání  důkladně
posoudila. Při rozhodování vzala v potaz pro místní část Nedvězí následující důležité parametry. 
 
Jsou to tyto:
 
1) schválením tohoto kroku dochází k odprodejům téměř posledních pozemků ve vlastnictví města v Nedvězí
2) v dnešní době jde o volně přístupné pozemky pro zvěř i pro lidi
3) na pozemcích jsou připravená hnízdiště pro drobné živočichy
4) v případě realizace odprodejů je nezbytné zachovat tyto pozemky jako přístupné veřejnosti
5) v případě vykácení dřevin, žádáme o zajištění náhradních výsadeb přímo v katastrálním území Nedvězí u
Olomouce
6) výnos z odprodeje bude prokazatelně využit ve prospěch obyvatel místní části Olomouc - Nedvězí
 
Komise přistoupila k hlasování ve věci doporučení odsouhlasení prodeje těchto pozemků s následujícím
výsledkem: 
 
Hlasovalo všech 11 členů komise. 3 členové byli pro návrh, 6 členů proti návrhu a 2 členové se zdrželi
hlasování.
 
Na základě tohoto výsledku komise místní části Nedvězí NEDOPORUČUJE ODPRODEJ předmětných
pozemků.

Usnesení:
Komise odprodej nedoporučuje

Pro: 3 Proti: 6 Zdržel se: 2

5.3 Možnost výsadeb jehličnanů v okolí D46
Předseda komise informoval o jedná s ŘSD ve věci výsadeb jehličnanů za účelem snížení hlučnosti a prašnosti
v okolí D46. po dohodě s ŘSD komise zajistí cenový návrh akce a pokud bude prostřednictvím ŘSD
zafinancován, provedeme výsadbu vlastními silami.

5.4 Informace o výsadbě zeleně na trojúhelníku
Předseda komise podal informaci o současné atapě výsadby, čekáme dodání studie budoucí výsadby.

5.5 Změna nástupního místa autobusů 411
Komise informuje občany, že autobusy linek 411 budou ve dnech pracovního klidu odjiždět z Olomouce a
přijíždět do Olomouce ze zastávky Tržnice - plocha. V pracovních dnech zůstávají linky beze změny ze zastávky
Tržnice.

5.6 Seče a zálivka výsadeb



Komise projednala nedostatečnou frekvenci sečí v Nedvězí, je nutné zajisti 5 sečí v kalendářním roce. Předseda
projedná s TSMO. Dále se domluvila na zajištění zálivky výsadeb třešní za Jednotou, zálivku dobrovolně zajistí
p. Voráč

5.7 Realizace dopravního značení
V obci bylo realizováno požadované dopravní značení před obchodem a v ulici Prašná. Zároveň byl Odborem
dopravy odmítnut návrh na přesun značky 12t z křižovatky u trojúhelníku.

5.8 Program Nedvězských slavností
Paní Janáková podrobně informovala o programu dalšího ročníku Nedvězských slavností. Program je k
dispozici jako samostatná příloha zápisu a také na webu a facebooku Nedvězí. Komise zve všechny občany.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 6 / 2023

Datum schválení zápisu: 13. 06. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. et Ing. Viliam Tomčan

Zapsal/a:
Ing. et Ing. Viliam Tomčan

Ověřil/a:
Alena Ovečková


